



Forum Ruimte

Besluitenlijst van de openbare vergadering op dinsdag **28 oktober 2025** in het Stadhuis.

Voorzitter: R.A. van den Hoogen

Griffier: M.W. Bosma

Forumleden: J.V. Bos (ChristenUnie–SGP), K. de Bruijn (CDA), G.C.M. van Eck (Onafhankelijken), R.A.W.M. Gabriëls (VVD), T. Hulst (Progressief Oudewater), J.M. Kuiper (VVD), L.J. Oosterom (CDA), F.J.C. Stoop (Progressief Oudewater), A.Th. Wildeman (Onafhankelijken)
[Gast van de raad](#) J. den Besten

Collegeleden: B.C. Lont (wethouder), B.M. Schomaker (wethouder), S.G.M. van Eck (gemeentesecretaris), D.C. de Vries (burgemeester) ([agendapunt 1](#))

1. Opening en mededelingen

De voorzitter opent de vergadering om 20:00 uur.

Mevrouw J. van Bruggen, bewoner van de Donkere Gaard, biedt namens buurtbewoners Donkere Gaard en Kromme Haven een door 559 mensen ondertekende petitie 'Red de groene poortwachters van Oudewater' aan aan het college en de gemeenteraad. Burgemeester De Vries neemt de petitie in ontvangst.

Op voorstel van forumlid De Bruijn wordt de petitie doorgeleid naar het presidium.

Mededelingen

Vanavond sluit Joas den Besten aan als gast van de raad bij de ChristenUnie–SGP–fractie.

Wethouder Schomaker doet mededelingen over:

- de burgerinbreng bij het Woonprogramma (met deze mededeling is toezegging T-979 afgedaan);
- netaansluitingen Tappersheul.

Vragen van forumleden Bos en Gabriëls naar aanleiding van de beantwoording van de vragen van ChristenUnie–SGP over netaansluiting Tappersheul (zie agendapunt 9) worden beantwoord door wethouder Schomaker.

2. Vaststellen agenda

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

3. Vaststellen besluitenlijsten

De besluitenlijst van Forum Ruimte van 16 september 2025 wordt ongewijzigd vastgesteld.

4. Raadsvoorstel Kredietaanvraag herstel singelstructuur Oude Hollandse Waterlinie Westerwal Oudewater (190511)

Vragen van gast van de raad Den Besten en forumleden Stoop, De Bruijn, Kuiper en Wildeman worden beantwoord door wethouder Lont.

Het raadsvoorstel wordt als bespreekstuk doorgeleid naar de raadsvergadering van 6 november 2025.

5. Raadsvoorstel Uitbreiding delegatiebevoegdheid wijziging Omgevingsplan (183987)

Vragen van forumleden Oosterom, Gabriëls en Wildeman worden beantwoord door wethouder Schomaker en beleidsambtenaar T. Choudron.

Het raadsvoorstel wordt als hamerstuk doorgeleid naar de raadsvergadering van 6 november 2025.

6. Raadsinformatiebrief Stand van zaken laadvisie 2030 (183159) stuk D02 voorheen A11

Vooraf gestelde vragen van CDA, VVD en Progressief Oudewater zijn schriftelijk beantwoord. Aanvullende vragen van forumleden Gabriëls, Hulst en De Bruijn en gast van de raad Den Besten worden beantwoord door wethouder Lont.

De raadsinformatiebrief is voor het moment voldoende besproken.

7. Terugkoppeling verbonden partijen

Van dit agendapunt wordt geen gebruik gemaakt.

8. Ter inzage liggende stukken

Vragen van forumlid Bos in vervolg op de beantwoording van schriftelijke vragen inzake **afronding Westerwal fase 1** (A16) worden beantwoord door wethouder Lont.

Wethouder Lont doet de [toezegging](#) de kleine zaken afronding fase 1 Westerwal, als het ophangen van een bord en het plaatsen van een paaltje, voor Kerst 2025 af te wikkelen.

[[toezegging T-988](#)]

Vooraf gestelde vragen van de VVD naar aanleiding van de raadsinformatiebrief **Afsluiting Vierbergenweg** (A13) zijn schriftelijk beantwoord. Een aanvullende vraag van forumlid Kuiper wordt beantwoord door wethouder Lont.

Vraag van forumlid Oosterom over raadsinformatiebrief **Beantwoording motie M-132 Openbaarheid Klepper** (A08) wordt beantwoord door wethouder Schomaker.

Wethouder Schomaker doet de [toezegging](#) met een raadsvoorstel betreffende de opheffing van geheimhouding stukken De Klepper naar de raad te komen.

[toezegging T-989]

Een vraag van gast van de raad Den Besten naar aanleiding de beantwoording van de schriftelijk gestelde vragen over raadsinformatiebrief **Definitief ontwerp Markt en omgeving binnenstad Oudewater** (A15) wordt beantwoord door wethouder Lont.

9. Gelegenheid tot het stellen van vragen aan portefeuillehouders

De vragen van ChristenUnie-SGP over **netaansluiting Tappersheul** zijn besproken bij agendapunt 1 naar aanleiding van een mededeling van wethouder Schomaker.

Vragen van forumlid De Bruijn over **wijkschouw kern Oudewater** worden beantwoord door wethouder Lont.

Vragen van forumleden Kuiper en Bos over **windmolens in Zuid-Holland** worden beantwoord door wethouder Lont.

Vragen van forumlid Van Eck over **overlast doornenstruiken** worden beantwoord door wethouder Lont.

Vragen van forumleden Gabriëls en Bos over de **ontstane verkeerssituatie in de Nieuwstraat en Oost IJsselkade** worden beantwoord door wethouder Lont.

Vragen van forumlid De Bruijn over de stand van zaken betreffende de **verbouwing van het Cultuurhuis** worden beantwoord door wethouder Schomaker.

Wethouder Schomaker doet de [toezegging](#) de raad te informeren wanneer de overeenkomst met Habion wordt getekend.

[toezegging T-990]

Een vraag van forumlid Oosterom over **verduurzaming van het Cultuurhuis** wordt beantwoord door wethouder Schomaker.

10. Politieke agenda

Er worden geen wijzigingsvoorstellen gedaan. De **grijs gemarkeerde** moties en toezeggingen zijn daarmee daadwerkelijk afgedaan.

11. Sluiting

De voorzitter sluit de vergadering om 22:02 uur.

Aldus vastgesteld door het Forum Ruimte van de gemeente Oudewater tijdens de vergadering van 2 december 2025,

de griffier,

mr. M.W. Bosma

de voorzitter,

J.M. Kuiper